
Referrat fra bestyrelsesmøde  afd. 7  Engparken    den 24-05-2018 

Afbud: Dorthe. 

Referat fra bestyrelsesmødet den 10-04 2018: Godkendt. 

Orientering fra formanden: 

 

Sammenlægning med afd. 23. 

  Anders, Sille og Hans har deltaget i bestyrelsesmøde i afd. 23, der var god stemning 

i forhold til sammenlægningen med afd. 7. 

Den 6. juni er afholdes der afdelingsmøde med afstemning til ovenstående. 

Anders deltager fra vores afd. 

 

Party klubben 

Party klubben har afholdt generalforsamling og valgt ny bestyrelse. 

Formand: Anni Christensen 

Kasserer: Jytte Weinrich 

Bestyrelsesmedlem Anna Marie Christensen. 

 

Renovering 

Renoveringen kører planmæssigt 

Beplantningen med bøg fortsætter overalt.( Bestyrelsen havde ønsket der var 

kommet nogle bede med stauder/ farver.) 

Affaldsstationen som skulle have været Abildgårdsvej 50, må flyttes til Uttrupvej da 

der er  forsynings rør/ ledninger  i  jorden, der forhindrer gravearbejdet. 

Endelig placering er endnu ikke fastsat. 



 

 

Service bussen S2 

S2 ( service bussen) er permanent nedlagt af Aalborg kommune, pga. for få 

passagerer. 

 

Kasserens beretning. 

Beboerne Uttrupvej 9-19, har fået bevilget penge til sommerplanter til krukkerne på 

borde/ bænke området. De har tilplantet den gamle ubrugelige grill med planter, 

hvilket har forskønnet området. 

Partyklubben har søgt og fået bevilget tilskud til bus til sommerudflugt. 

Petanque klubben har søgt penge til deres 10- års jubilæum, men får afslag da det er 

en lukket klub. 

 

Referat fra OG 

Se referat på SHb`s hjemmeside. 

 

Godkendelse af dagsorden til afdelingsmødet den 4. september: 

Dagsordenen blev godkendt. 

 

75 års jubilæum. 

Vi er enige om de aktiviteter, vi har besluttet er passende og vi synes vi har styr på 

det. 

 



Multibane. 

Efter vi har erfaret hvor multibanen skal placeres er vi bange for at den vil blive 

benyttet for lidt, og vil derfor gerne have den ”skrottet” af tegnebrættet. Vi  foreslår  

følgende i stedet , små Gårdhave miljøer med borde/bænke sandkasser, små 

legeredskaber, blomsterkrukker som beboerne selv er ansvarlige for pasning af. Vi 

synes vi rammer et meget større aldersspekter på denne måde. 

Vi går i tænkeboks med  andre  ideer til forskønnelse af området. 

 

Knallert –cykelskure på terræn : Videreføres. 

 

Indkomne forslag. Ingen. 

 

Evt. 

Udearealer i afdelingen. Skidtgården ved garagerne Uttrupvej , forskønnes/males 

eller flyttes over til Service bygningen. 

 

Næste bestyrelsesmøde 28- 06.  kl.18.00. 

 

Referent: Henny 


